
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 1. september 2015 kl. 19.00 

 

Fraværende: Lars med afbud. 

 

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 2. juni 2015 blev godkendt. 

 

Bestyrelsen har været på områdevandring og har flere steder konstateret, at beboere smider eget 

haveaffald ud på vores fællesarealer. Det er uacceptabelt – og skal undgås. 

 

1. 

Opfølgningslisten. Emnerne blev gennemgået og bliver fulgt op.  

 

2.  

Bentes bunke. Bente orienterede om diverse korrespondance, som er tilgået foreningen henover 

sommeren. Der er nogle af vores skilte med vejnavne og husnumre, der trænger til udskiftning.  

Bente og Jørn laver en liste over dem. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Ingenting. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter udarbejder saldobalance over regnskabsårets 1. kvartal. Vores 

netbank-aftale overgår til NemID. Bente tager kontakt til Nordea. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge laver ny adresseliste. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John arbejder fortsat på verserende beboer-

henvendelser og tager sig af nye problemstillinger, som er blevet observeret på områdevandring. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak.  Inden vinter skal der repareres asfalthuller. Jørn laver 

en liste til Niels over steder, hvor reparation er påkrævet. Det er 3 år siden vi sidst fik renset alle 

områdets regnvandsriste. Niels rekvirerer rensning. Grundejerforeningen må ikke bruge kemisk 

ukrudtsbekæmpelse, da området ligger oven på et grundvandsmagasin. Niels undersøger om det 

produkt kommunen benytter (effektiv og giftfri skumudlægning), er en mulighed her. 

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Et fællesområde på Pilegårdsvej, som tilhører 

Grundejerforeningen, står fejlagtigt med en anden ejer hos Tinglysningen. Lars får sagen. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Kathe vil gerne have priser på nye net til fodboldmålene på Oasen. 

John indhenter priser på nye mål og net til Oasen og Solvangen.  

 

10.  

Orientering fra den grønne drift. Jørn føler sig meget presset, og kan ikke nå alt det, han gerne vil. 

Der blev aftalt evaluering af årets gang med en gartner. Mogens medbragte 14 forslag til nye træer i 

etape 2. Disse blev drøftet, og der blev udvalgt 4, som Niels indhenter priser på. Endelig beslutning 

træffes på næste møde, ligesom der tages stilling til orientering af beboerne i etape 2. Mogens, Jørn 

og Bente har haft møde med den træansvarlige Jette Tømmerup ved Aarhus kommune. I den for-

bindelse forespurgte Jette Tømmerup om nogle tegningsbilag findes i vores gamle arkiver. Svend 

Aage mener ikke, at vi nogensinde har haft dem. Mogens undersøger. 

 

11. 

Eventuelt. Ingenting.   Referent: Bente Jensen 


